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Samenvatting gesprekken inloopspreekuur 
 
Tijdens het inloopspreekuur op dinsdag 4 juli en woensdag 5 juli jl. hebben verschillende 
buurtbewoners hun wensen, ideeën, vragen, zorgen of bedenkingen aan ons kenbaar gemaakt. 
Hieronder een samenvatting van beide avonden. 
 
 
Veelgenoemde zorg- / aandachtspunten 
 

 Er is weinig begrip voor de gekozen locatie. Men maakt zich zorgen over de gevolgen t.a.v. de 

verkeersveiligheid, woongenot en financiële gevolgen;  

 Er is bezorgdheid over de verkeersdrukte en veiligheid in de directe omgeving. Nu is de 

Bornerbroekseweg al erg druk en er wordt veel te hard gereden. Wat als deze nog drukker 

wordt? Hoe kan de veiligheid van de kinderen worden gegarandeerd; 

 Er is bezorgdheid over de verkeersdrukte in de Sportlaan. M.n. de weekenden is het erg druk; 

 Er wordt gepleit voor het behoud van groene ruimtes; 

 Er is bezorgdheid over veranderingen in het woongenot; 

 Buurtbewoners zien de nieuwe ontsluiting graag aan de Bornerbroekseweg. Bijvoorbeeld 

nabij de Entergraven; 

 Andere buurtbewoners zien de nieuwe ontsluiting graag aan de Sportlaan; 

 Er is bezorgdheid over het moeten oversteken van een drukke weg (Bornerbroekseweg) door 

de kinderen; 

 Er is bezorgdheid over de impact van de nieuwe school op de verkeersveiligheid, met name 

op de Bornerbroekseweg; 

 Er is bezorgdheid over het samenvoegen van twee scholen tot één groot gebouw en de 

mogelijke gevolgen daarvan t.a.v. lawaai en drukte; 

 Er is verdeeldheid over het idee om de bibliotheek in de nieuwe school te integreren. 

Sommigen buurtbewoners vinden het een goed idee, andere  buurtbewoners vinden dat de 

huidige locatie centraler gelegen is; 

 Er wordt de vraag gesteld of het plan wel financieel haalbaar is; 

 Er is bezorgdheid over het verkeerspunt Bornerbroekseweg richting voetpad Voormors. Deze 

is onoverzichtelijk en gevaarlijk vanwege wielrenners / pedelecs op Bornerbroekseweg; 

 Er is bezorgdheid over sociale veiligheid en is bang voor de komst van hangjongeren;  

 Er is bezorgdheid over eventueel extra veldverlichting (noordzijde Sportlaan); 

 Er is bezorgdheid over sluipverkeerroutes via bijv. de Sportlaan. 
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Incidenteel genoemde zorg- / aandachtspunten 

 Hier geen hoogbouw. De directe omgeving is laagbouw. Hierbij aansluiten; 

 Prima locatiekeuze;  

 Er is bezorgdheid over geluid van bijv. dichtslaande autoportieren; 

 Let op! Er ligt een bezinkbassin en pompgemaal tussen kunstgrasveld en Bornerbroekseweg. 

Deze kan niet zomaar weg; 

 Er is bezorgdheid over verkeerspunt Reggeweg / Bornerbroekseweg; 

 Er is bezorgdheid over de doorlooptijd van het project. 

 

Opgehaalde ideeën 

 Onderzoek of ontsluiting en routes van fietsverkeer en autoverkeer los van elkaar kunnen; 

 Zorg voor voldoende parkeerplaatsen. Denk ook aan parkeren bij bestaande parkeerplaatsen 

van v.v. Enter Vooruit; 

 Onderzoek of de Sportlaan eenrichtingsverkeer kan worden; 

 Realiseer een kiss and ride; 

 Onderzoek de mogelijkheden tot een rotonde of soort van ontsluiting-lus in de 

Bornerbroekseweg; 

 Onderzoek de mogelijkheid voor een fietspad naast de Entergraven; 

 De snelheid moet uit de Bornerbroekseweg: Vanuit Bornerbroek eerder naar 50 km/h en/of 

zelfs naar 30 km/h. Denk aan snelheid vertragende maatregelen; 

 Onderzoek verkeersontsluiting aan Bornerbroekseweg via zandpad naast Entergraven;  

 Onderzoek of parkeren buiten de bebouwde kom mogelijk is (oostelijk van de Entergraven); 

 Onderzoek mogelijkheden om vrachtverkeer en landbouwverkeer om te leiden via een 

andere route; 

 Er ligt een oude ongebruikte bushalte aan de Bornerbroekseweg. Deze graag verwijderen. 

Kinderen steken hier al de Bornerbroekseweg over; 

 Zorg voor goed zicht op de spelende kinderen / schoolplein (sociale controle); 

 Onderzoek routes van /naar de Berghorst en Akkers. 

 


